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OLIMPIJSKIH IGER

Mladinska državna prvakinja v ginuiastiki, telovadka Parti-
zana iz Zelene jame Marija Težak je bila edina Ljubljan-
čanka, pa tudi edini udeleženec iz naše občine na olimpij-
skih igrah v Muenchnu. S svojimi vajami je zasedla sicer 95.
mesto, a si prislužfla naziv edine perspektivne telovadke naše
državne vrste.

Marija Težak je sedaj stara 15 let. Letos je končala osnov-
no šolo Jožeta Moškriča, sedaj pa se je vpisala na tehnično
šolo - lesno smer. Doslej intenzivno trenira že (ali pa šele) 4
leta.

0 svojem nastbpu na olimpij-
skih igtah piavi takole: ,,Piecej
slabša sem bila pri obveznih va-
jah, ki jih še nisem dodobia ob-
vladala. Predvsem mi je spodle-
telo na bradlji, kjer sem naredila
tolikšne napake, da sem dobila
oceno komaj 7,80 od 10 možnih
točk. Tudi v poljubni vaji na
gredi sem imela smolo, tako da
sem dobila komaj 8,40 točke,
kai je bila seveda moja najslabša
ocena."

Nsk: ,,Katero pa je bilo
tvoje najuspešnejše orod-
je? "

,,V poljubnem programu sem
na obeh orodjih prejela višje oce-

Marija ležak mea vajo na gredi

ne kot v obveznem - tudi na
gredi. Najvišjo oceno sem dobila
v preskoku čez konja, in sicei
8,70. Tu setn imela največ uspe-
ha, potem pa 5e na partequ.
Skupni seštevek 67,35 bi bil go-
tovo lahko boljši za kako točko
ali dve, kar pa lahko že pomeni
piemik navzgor tudi za več kot
deset mest."

Nsk: ,,Ob svoji mladosti
imaš dovolj časa, da boš še
napredovala. Toda, ali si
sama zadovoljna z dosež-
ki? "

,,Verjetno veste, da so bili
okoli nastopa naše vrste na olim-
pijadi precejšnji zapleti. To je
motilo naše pripiave. V tesnici
pa niti nisem računala, da bom
lahko nastopila v Muenchnu,
kajti potegovati sem se morala
za 6. mesto v vrsti ali pa vsaj za
mesto v rezervi. Za ti dve mesti
smo se potegovale štiri. Imele
smo vec tekmovanj s Svicar-
kami, Italijankami, sodelovale
smo na balkanijadi. Uspeli sva
midve s kolegico Vido Perišič.
Žal se je ona tik pred igrami po-
škodovaia in ni mogla nasto-
piti."

Nsk: ,,Torej si nastopila
kot naša šesta tekmovalka."

,,Da, biia sem šesta v̂  vrsti
pred tekmovanji, končno pa sem
se uvistila na tretje mesto med
našimi. Od mone je bila moljša le
Nataša Šljepica, ki se je s tenii
igrami že poslovila od tekmo-
vanja, in pa Bumbičeva."

Nsk: ,,Pa ti je žal, ker ne
moreš vsak dan v kino, pa v
discoklubitn?" .

,,Sem že rekla: tieba je izbrati
- ali zabava, pa nič ne dosežeš
ali odpoved, pa nekaj dosežeš.
Sicer nas pa naš trener Jože Mav-
rič včasih tudi pelje na ples ali
pa poslušamo plošče. Seveda
imamo hoio le^alis, pa prepoved
pitja vsake pijače in izrednih
obrokov hrane. Vsak teden ima-
mo redno tehtanje in če so kakš-
ni dekagrami preveč, treba pas
še posebno stisniti."

Nsk: ,,Saj mi dovoliš ugo-
tovitev, da nisi noben osam-
Ijeni primer ali kak asket. Po
svetu je na deset tisoče takih
deklet, ki bi se rade uvrstile
na olimpijske igre. Ko smo
po TV gledali druge repre-
zentance, smo videli, da so
bile Angležinje in Italijanke
samo 14-letnice; pa tudi v
drugih ekipafu Kako to, da
so že pri teh letih tako do-
bre? "

lVSicer ne vem, kako trenirajo,
prav gotovo pa ogromno. Po mo-
}em je vsa skrivnost v tem, ker
itnajo profesionalne treneije.
Vsak od njih se lahko posveti le
nekaj tekmovalkam in z njimi
res stalno dela. Moj trener (in se-
veda Vidin) pride z dela na tre-
ning že utrujen, ne trenira pa
samo naju, ampak skrbi tudi za
vse naše društvo, za naraščaj in
še za polno drugih stvari. Da nas
je v takih razmerah toliko na-
učil, je res ptavi čudež."

Nsk: ,,Kaj se ti je na
olimpijadi najbolj vtisnilo v
spomin? "

,,Otvoritey. Ko sem stopila na
stadion, ki je bil nabito polp in
nato, ko sem hodila za našo za-
stavo z vsemi skupaj in v koiak
sem vedela: nepozabno! Za to se
velja marsičemu odpovedati."

Nsk: ,,Kakšni pa so tvoji
nadaljnji načrti? "

,,Najprej moram izboljšati vse
svoje vaje, saj so dosedanje v pri-
meri s tistimi, kar sem jih videla
na tej olimpijadi, vse pre-
skiomne. Potem pa imam še dve
veiiki želji: da bi čez dve leti na-
stopila na svetovnem prvenstvu v
Varni in da bi postala najboljša
telovadka v Jugoslaviji."

£>a, lahko bo postala naj-
boljša. Maiija moia stoiiti vse,
kar je v njeni modi: odpovedati
se sladkarijam, priljubljenim je-
dem in zabavi, trenirati več kot
doslej in se učiti v šoli. Verjetno
pa to še ni vse. Menda Marija v
Muenchnu le ni zastopala samo
Jugoslavije. Drugim olimpijcem
so njihovi rojstni kraji prirejali
veličastne sprejeme. Mi ji pa po-
skušajmo vsaj omogočiti, da bo
lahko trenirala. Nič drugega. Pri-
znajmo: mnogo denarja vlagamo
v razne športe. Prav. Toda na
olimpjjadi je nastopila le telo-
vadka Maija Težak iz Zelene
jame. Ali torej telovadka ne za-
služi, da ima vsaj podobne, če že
ne enake možnosti kot nekateri
priviligirani športi?


